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Commissie I&M  
 Aan de minister van Infrastructuur en Milieu 
 
 
 
 
 
Plaats en datum: Den Haag, 1 december 2011 
Betreft: Verzoek om onderzoek naar verkeersveiligheideffecten van de snelheidsverhoging per 

ommegaande aan de Kamer te doen toekomen 
Ons kenmerk: 2011Z24765/2011D59327 
 
Geachte mevrouw Schultz van Haegen, 
 
De vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu heeft heden morgen via een bericht in dagbad De Pers 
kennisgenomen van de publicatie van een onderzoek naar de effecten van de verhoging van de 
maximumsnelheid op snelwegen (zie bijlage).  
 
In het artikel staat vermeld dat dit onderzoek tot nog toe vertrouwelijk was, maar dat het dagblad dit via 
een beroep op de Wet Openbaarheid Bestuur heeft opgevraagd en gepubliceerd. 
 
De commissie heeft besloten u te verzoeken om het betreffende onderzoek en alle bijbehorende stukken 
per ommegaande aan de Kamer te doen toekomen. 
 
Bij deze breng ik u het verzoek van de commissie over. 
 
Hoogachtend, 
 
De griffier van de vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu, 
 
 
 
 
I.B. Sneep  
 
 


